



HUI Wah Kit Michael MH JP

Mr. Michael Hui is the Managing Director of Freedom Industrial Corp. Ltd., the Founding Partner of Elysian Executive Solution Ltd. and a director of Skyzer VC Ltd. Mr. Hui graduated from the Department of Economics of Cornell University and has vast experience in import and export trade, fashion apparel and start-up investment.

Mr. Hui has been actively involved in community service, paying special attention to the SME affair and the development of the import and export industry. He is currently a Standing Committee member of the Hong Kong Chinese Importers' and Exporters' Association, Chairman of the Trade and Industry Department SME Committee, Chairman of the Education Bureau Import and Export Industry Training Advisory Committee, and Council member of Lingnan University.

Mr. Hui was the Chairman of the Hong Kong United Youth Association, Part-time member of the Central Policy Unit, Council member of the Hong Kong Trade Development Council and Hong Kong Baptist University, and member of the Competition Commission. He was also a member of the Greater Pearl River Delta Business Council, the West Kowloon Cultural District Authority Consultation Panel, the Harbour-front Enhancement Committee, the Programme Management Committee of the Dedicated Fund on Branding, Upgrading and Domestic Sales (BUD Fund), and Hong Kong Export Credit Insurance Corporation Advisory Board.

Mr. Hui also actively participates in mainland organizations and affairs. He is a member of Shenzhen CPPCC and a member of the China Overseas Friendship Association. He once served as a Standing Committee member of the All-China Youth Federation, Vice-Chairman of the Hubei Youth Federation, member of Hubei CPPCC and Jilin Changchun CPPCC, and Standing Committee member of the Guangzhou Baiyun District CPPCC.



許華傑 榮譽勳章，太平紳士

許華傑先生是福登實業有限公司董事總經理、Elysian Executive Solution Ltd. 創始合夥人及 Skyzer 創投基金董事。許先生畢業于美國康奈爾大學經濟系，在進出口貿易、時尚服裝、初創投資等均有豐富經驗。

許先生長期積極參與社會事務，對中小企及進出口行業營商環境特別重視。現任香港中華出入口商會常務會董、工貿署中小型企業委員會主席、教育局進出口行業培訓諮詢委員會主席，以及嶺南大學校董。

曾任香港青年聯會主席、中央政策組非全職顧問、貿易發展局理事、競爭事務委員會成員、浸會大學校董、大珠三角商務委員會、共建維港委員會、西九文化區管理局、「發展品牌、升級轉型、拓展內銷市場」BUD 專項基金計劃管理委員會及香港出口信用保險局委員。

同時，許先生亦積極參與內地組織及事務。現為深圳市政協委員、中華海外聯誼會理事。曾任全國青年聯合會常務委員、湖北省青年聯合會副主席、湖北省政協委員、吉林省長春市政協委員、廣州市白雲區政協常委。